
Protokół Nr XVI/20

z obrad XVI sesji Rady Miasta Siemiatycze,
która odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Siemiatycze

w dniu 11 marca 2020 roku

Obrady XVI sesji Rady Miasta Siemiatycze rozpoczęły się o godzinie 15:00, zakończyły
zaś o godzinie 15:30. 

W obradach XVI sesji na stan 15 radnych uczestniczyło 11, według załączonej do protokołu
listy obecności (Załącznik Nr 1).

Radni obecni na XVI sesji:

1 Witold Berski
2 Melania Grygoruk
3 Jan Hyndza
4 Katarzyna Jarocka
5 Jerzy Korowicki
6 Antoni Kosieradzki 
7 Katarzyna Nayda
8 Paweł Onieszczuk
9 Jerzy Roszczenko
10 Łukasz Rybałtowski
11 Igor Śnieżko

Radni nieobecni na XVI sesji:

1. Marek Bogucki
2. Igor Mironkiewicz
3. Marcin Usakiewicz
4. Agnieszka Monika Zalewska

W obradach XVI sesji Rady Miasta Siemiatycze uczestniczyli także:

1 Piotr Siniakowicz – Burmistrz Miasta Siemiatycze,
2 Henryk Czmut – Zastępca Burmistrza Miasta,
3 Elżbieta Rakszawa - Sekretarz Miasta,
4 Elżbieta Boguszewska – Skarbnik Miasta,

oraz pozostali goście zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności (Załącznik Nr 2).

Do punktu 1 – otwarcie obrad.

Obrady  XVI  sesji  Rady  Miasta  Siemiatycze  w  dniu  11  marca  2020  r.  otworzył
Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  –  Jan  Hyndza,  która  na  wstępie  powitał  wszystkich
przybyłych  na  XVI  sesję  Rady  Miasta  zwołaną  w  trybie  nadzwyczajnym.
Wiceprzewodniczący stwierdził, że w sesji uczestniczy 11 radnych.

Do punktu 2 – przedstawienie porządku obrad.

Wiceprzewodniczący Rady zapytał,  czy ktoś z radnych zgłasza jakieś uwagi  do porządku
obrad? Radni uwag nie zgłosili.



Wiceprzewodniczący Rady powiedział,  że  sesja prowadzona będzie zgodnie z  przesłanym
porządkiem obrad:

1) otwarcie obrad;

2) przedstawienie porządku obrad;

3) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 r.;

4) podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Siemiatycze
na lata 2020 - 2023 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata  2020 –
2035;

5) wolne wnioski;

6) zakończenie obrad.

Do punktu 3 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 r.

Wiceprzewodniczący Rady poprosił Panią Skarbnik o omówienie uchwały.

Pani Skarbnik powiedziała, że do budżetu chcielibyśmy wprowadzić dwa zadania, adaptację
budynku po byłym gimnazjum na ulicy Świętojańskiej na potrzeby Siemiatyckiego Centrum
Kultury  oraz  Szkoły  Muzycznej.  W związku  z  tym,  że  zadanie  zostało  wprowadzone  do
budżetu,  zostało  ono  pokryte  środkami  własnymi  oraz  środkami  zewnętrznymi
przeznaczonymi na ten cel. 

Kwota  169  tys.  zł  dotyczy  planowania  dotacji  na  funkcjonowanie  żłobków  z  programu
„Maluch+” . Zmianie uległ załącznik inwestycyjny, zostało wprowadzone nowe zadanie, jak
również  w  związku  z  tym,  że  rok  2019  zamknął  się  inną  kwotą  wolnych  środków  niż
planowaliśmy zostaliśmy zobowiązani do przekonstruowania budżetu na 2020 r. 

Środki wolne które były zaplanowane na kwotę 1,6 mln zł  opiewają teraz na 800 tys. zł.
Budżet będzie wyglądał w ten sposób: plan dochodów budżetowych – 90 739 856 zł, w tym
dochodów  budżetowych  59 862 156  zł,  dochodów  majątkowych  30 877 700  zł.  Plan
wydatków  budżetowych  –  92 939 856  zł,  w  tym  wydatków  bieżących  58 131 256  zł,
wydatków majątkowych 34 808 600 zł. Deficyt pierwotnie planowany na 3 mln, wyniesie 2,2
mln zł i będzie pokryty w następujący sposób: 1,4 mln zł jak w pierwotnej wersji z emisji
papierów wartościowych, 800 tys. zł – wolne środki. 

Wiceprzewodniczący Rady zapytał o to czy radni zgłaszają jakieś pytania, radni pytań nie
zgłosili.

Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmian w
budżecie miasta na 2020 r., Wiceprzewodnicząc Rady poprosił radnych aby zadeklarowali czy
są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku
na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie



1 Berski Witold „za”

2 Grygoruk Melania „za”

3 Hyndza Jan „za”

4 Jarocka Katarzyna „za”

5 Korowicki Jerzy „za”

6 Kosieradzki Antoni „za”

7 Nayda Katarzyna „za”

8 Onieszczuk Paweł „za”

9 Roszczenko Jerzy „za”

10 Rybałtowski Łukasz „za”

11 Śnieżko Igor „za”

11 „za”

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XVI/107/20 –Załącznik Nr 4

Do punktu 4 – podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta
Siemiatycze na lata 2020 - 2023 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata
2020 – 2035. 

Wiceprzewodniczący poprosił Panią Skarbnik o omówienie uchwały.

Pani  Skarbnik  powiedziała,  że  uchwała  w sprawie  Wieloletniej  Prognozy Finansowej  ma
związek z  uchwała  w sprawie  zmian w budżecie  miasta  na  2020 r.  ,  powiedziała,  że  do
załącznika – Wykaz przedsięwzięć została wprowadzona nowa inwestycja, która została już
przedstawiona w związku z uchwałą w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 r. Nowa
inwestycja planowana jest na lata 2020 – 2022, na kwotę 3 621 000 zł.
 
Głos  zabrała  Pani  Agnieszka  Koc  –  pracownik  Urzędu  Miasta  informując,  że  projekt
związany  jest  budynkiem  po  gimnazjum,  planowane  jest  zaadaptowanie  pomieszczeń  w
budynku i zagospodarowania terenu wokół. Zadanie te są już realizowane, w ramach projektu
budowy Centrum Edukacji Ekologicznej Wschód – Zachód, jednak nie stanowi tam kosztów
kwalifikowanych.  W ramach  tej  inwestycji    możemy te  wydatki  kwalifikować,  do  tego
dochodzi  nadzór inwestorski  i  ruch w działalności utworzonej  placówki – Siemiatyckiego
Centrum Kultury  połączonego  ze  Szkołą  Muzyczną.  W ramach  działalności  tego  obiektu



planowane są  zajęcia  dla  różnych grup wiekowych (zajęcia  teatralne,  taneczne,  warsztaty
różnego  rodzaju,  naukę  języków  obcych,  prowadzenie  świetlicy  z  ukierunkowaniem  na
rozwój  dzieci,  zajęcia  ruchowe  różnego  rodzaju,  wyprzedaże  garażowe,  pokazy  filmów,
teatralne).  Przez  pierwszy  rok  od zakończenia  projektu  ma  być  wszystko  finansowane  z
funduszy z projektu, jest to Program Kultura z funduszy norweskich z Ministerstwa Kultury. 

- radny Onieszczuk powiedział,  że pomysł jest świetny, ale chciałby zapytać o możliwość
zwiększenia liczby miejsc parkingowych, ponieważ w jednym miejscu skupi się hala, basen i
jeszcze Centrum Kultury.

- Burmistrz powiedział, ze wszyscy wiemy że będzie taka potrzeba. Dodał, że jest tam jedno
zniszczone boisko, które zostanie przerobione na parking dodatkowo teren został poszerzony
w  stronę  rzeki,  również  pod  parking,  również  przed  budynkiem  szkoły  teren  zostanie
utwardzony pod parking. 
Burmistrz dodał, że projekt o którym mówiła Pani Agnieszka został bardzo szybko napisany,
znaleźliśmy też w ciągu 3 dni partnera w Norwegii (Uniwersytet w Norwegii). 

Wiceprzewodniczący  Rady  zarządził  głosowanie  nad  podjęciem  uchwały  zmieniającej
Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Siemiatycze na lata 2020 - 2023 wraz z prognozą
kwoty długu i spłat zobowiązań na lata  2020 – 2035, Przewodnicząca Rady poprosił radnych
aby zadeklarowali  czy są  „za”,  „przeciw” czy „wstrzymują się  od głosu”  poprzez  wybór
odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”

2 Grygoruk Melania „za”

3 Hyndza Jan „za”

4 Jarocka Katarzyna „za”

5 Korowicki Jerzy „za”

6 Kosieradzki Antoni „za”

7 Nayda Katarzyna „za”

8 Onieszczuk Paweł „za”

9 Roszczenko Jerzy „za”

10 Rybałtowski Łukasz „za”

11 Śnieżko Igor „za”



11 „za”

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XVI/108/20 –Załącznik Nr 4

Do punktu 5 – wolne wnioski.

-  Burmistrz  powiedział,  że  w  związku  zaistniałą  sytuację  stanu  zagrożenia  epidemią
koronawirusa,  w  dniu  dzisiejszym  zapadły  pewne  decyzje,  Burmistrz  powiedział,  że  w
mieście została wyznaczona szkoła nr 3 jako miejsce do kwarantanny, na hali sportowej na 80
osób, miejsce zostało zatwierdzone przez Sanepid. Dzisiaj okazało się, ze zostały zamknięte
wszystkie  szkoły,  przedszkola  i  żłobki,  zostały  zamknięte  również  inne  nasze  jednostki,
biblioteka, Siemiatycki Ośrodek Kultury i Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji, rynek również
został zamknięty do odwołania. Chcielibyśmy zrobić zajęcia on-line szczególnie jeśli chodzi
o dzieci z ósmych klas, dyrektorzy i nauczyciele pracują nad tym żeby dało się takie lekcje
prowadzić on-line.

Kolejnym problemem, jest kto zostanie z dziećmi w domu, w związku z tym, że placówki
opieki zostały zamknięte, Burmistrz powiedział, że została podjęta decyzja aby w jednostkach
podległych wprowadzić elastyczny czas pracy, można zmienić godziny pracy na pasujące.

Jesteśmy po rozmowie  z  panią Dyrektor  MOPS i  przygotowujemy bazę  osób starszych i
niepełnosprawnych, które mogą potrzebować pomocy, żeby w razie potrzeby pomóc osobom
starszym np. przy zakupach, do pomocy zostanie w razie potrzeby zaangażowana Ochotnicza
Straż Pożarna. 

- Radny Onieszczuk powiedział, ze zbliżają się święta i dużo osób przebywających w Belgii
zjedzie w najbliższym czasie do Siemiatycz, radny zapytał jak ta sytuacja wygląda?

- Burmistrz powiedział,  że  w Belgii  jest  znacznie więcej zachorowań, dodał,  ze  śledzi  na
bieżąco sytuację, powiedział, że apelujemy o zdrowy rozsądek ale również o ostrożność. 

- Radna Grygoruk zapytała o to czy zwiększyła się ilość ludzi korzystających z „Siemiatycze
Info” możliwości informowania poprzez sms?

- Burmistrz odpowiedział, że cały czas zwiększa się ta liczba. Burmistrz powiedział, że jest tu
też  rola  radnych  żeby  informować  i  zachęcać  mieszkańców  do  korzystania  z  takiej
możliwości.

- radny Korowicki zapytał o to czy w momencie zwiększania liczby miejsc parkingowych
przy  hali  nie  było  by  możliwości  połączenie  skarpy  na  halą  z  ulicą  Żwirki  i  Wigury  i
Małopolską.

- Burmistrz powiedział, że trzeba pamiętać że jest tam szesnaście  100 m studni cieplnych. Są
tam odwierty w głąb, jest tam teren zalewowy i trzeba się nad tym zastanowić.

Radny Korowicki poruszył temat uschniętych drzew przy rzeczkach, zapytał czy nie dałoby
się ich usunąć?

- Burmistrz odpowiedział, że należy to do obowiązku Wód Polskich, chociaż pracownicy nasi
robią co mogą. Ostatnio też jeden z wędkarzy zorganizował akcję czysta rzeka Kamionka i



zaplanowane jest sprzątanie rzeki, jeśli sytuacja na to pozwoli (sytuacja z koronawirusem),
jeśli nie to zostanie to przesunięte na inny termin. 

- Radny Śnieżko zapytał o to co planowane jest w budynku po Szkole Muzycznej, jeśli szkoła
zostanie przeniesiona na ulicę Świętojańską. 

- Burmistrz odpowiedział,  że  planowane jest  zrobienie domu dziennego pobytu,  ponieważ
nasze społeczeństwo się starzeje.

Do punktu 6 - zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Rady Miasta w dniu 11 marca 2020 r. 
Wiceprzewodniczący Rady zamknął obrady o godz. 15:30.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała
Wiceprzewodniczący Rady Miasta

Agnieszka Oleszczuk Jan Hyndza
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